
Miljø- og Planlægningsudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 12. november 2010

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MPU alm. del

Spørgsmål 175
Vil ministeren komme med konkrete eksempler på sager, hvor hun mener, at
det ville have været godt, hvis et større gebyr havde fået natur- og miljøorgani-
sationer til at tænke sig om en ekstra gang, før de klagede?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Per Clausen (EL).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Per.Clausen@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Ida Auken
formand

1/1

Miljø- og Planlægningsudvalget 2010-11
MPU alm. del Spørgsmål 175
Offentligt


		Folketingstidende
	2010-11-30T10:05:28+0100
	Danmark
	Folketinget - Folketingets administration
	Publishing




